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Protokoll fört på styrelsemöte. 
 
1. Föregående möte 
Föregående möte: 2012-01-26 
Protokoll från förra styrelsemötet behandlades utan anmärkning 
 
 
2. Ekonomi 
Hans redovisar att det finns ca 71000 kr i kassan.  
Klubben har i dagsläget 137 medlemmar 
 
3. Hemsidan 
Det behöver skapas en nyhet om att träffkalendern nu är spikat. Action: Andreas 
Det behöver skapas en nyhet om kommande årsmötet. Action: Andreas 
Hemsidan behöver fräschas upp. Action: CG diskuterar med Per 
 
4. SBF 
Stefan Hemström avrapporterade från Stockholms BF:s årsmöte för 2011 den 14 februari 2012. 
Det behöver undersökas vilka möjligheter det finns för SBF-licenser för medlemmarna för Sala och 
Kinnekulle. Action: Andreas 
 



 
5. Banor 
 
Preliminär kalender för 2012 
Datum för samtliga träffar nu verifierade. 
 
6. MX-5 CUP / MX-5 SPRINT-CUP  
Det behövs (hög prioritet) en sammanställning med beskrivning av alla bilar i MX-5 Cup. Action: 
CG diskuterar med Per om mall för förarpresentation. När mall finns framme behöver alla förare ge 
underlag. Denna skall därefter kommuniceras med ”Bengan” (Racefoto). 
 
Det behöver undersökas vilka möjligheter det finns att få sponsring av pokaler för MX-5 Cup 2012. 
Action: Andreas 
 
 
7. Övrigt 
De 7 stolarna som lämnats till Q-Corner är nu reparerade, CG hämtar dessa och tar med till Sala.  
 
Uppmaning om att samtliga kollar/stämmer av inventarieförteckningen, vi skall ha stenkoll på var 
alla prylar finns, och vilket skick utrustningen är i. 
 
Vi har fått OK från Mazda om att de sponsra texter och bilder från CUP-tävlingarna, tusen tack 
Mazda Sverige! ”Bengan” –Racefoto kommer att sköta detta. Med denna lösning når vi 
förhoppningsvis bättre kontinuitet i avrapporteringen, samt att Mazda får input till Zoom-Zoom. 
Mazda har även fått inbjuden till Bankalaset, får se om de kommer dit någon. 
 
Möjlighet till att få hjälp att ta fram en promotion film diskuterades. Styrelsen ställde sig positiva 
till detta och upplägget behöver diskuteras vidare. Action: Andreas ska undersöka upplägg och 
ersättning mer i detalj. 
 
Utskicket i samband med medlemskort behöver granskas. Action: alla i styrelsen 
 
Styrelsen beslutade  att investera i 4 stycken kom-radio. Action: Andreas  
 
 
Nästa möte: 27 mars 
 
Möten under 2012 

24 april 
22 maj 
19 juni 
11 september 
16 oktober 
24 november (årsplanering 2012) 
18 december 

    
 
Vid protokollet     Justeras 
 
 
 



 
Andreas Eckemark     Hans Danielsson 


